
令您倍覺放心
安全穩妥

Yale 防火保險箱

保險箱型號：

使用手冊

以備日後使用。
請妥善保管本手冊，

YFM/695/FG2

YDM/420/FG3

YFM/520/FG2

YFM/420/FG2

YFM/310/FG2

YFM/352/FG2

Yale �re safe TCUM 07/2015

面板 旋鈕 輕觸式按鍵 電量不足顯示器

擴音器

編程按鈕

電池盒
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移開保險箱固定孔上的膠蓋。

還原保險箱固定孔上的膠蓋。

Fitting Guide

部

堅固的混凝土

Note:

注意　：

Please ensure the safe is placed horizontally. Keep the safe in a dry    
environment to prevent corrosion to the safe and locking machanism.
Please use the �xing bolts provided for installation on a solid concrete �oor.

請將保險箱水平放置，並置於乾燥的環境中，以免保險箱受到鏽蝕。
請使用螺栓將保險箱固定在堅固的混凝土地板上。

此產品非常重。不正確的安裝方法可能導致使用者受傷。

保險箱的效能須視乎安裝工程的質素和保險箱附著物件的品質而定。

This product is heavy. Incorrect installation may result in injury.

The performance of the safe is dependant on the quality of the installation
and the quality of material to which the safe is �xed.

When batteries need changing there will be a warning sound when you open
the safe. Please note that your User Code does not have to be reset when new 
batteries are installed.  

 

如需更換電池時，電量不足顯示器會亮起，同時當用戶打開
保險箱時會發出聲響作提示。更換電池後無需重設用戶密碼。




